
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 06.10.2020 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Dominik Gabriel, člen 

Mgr. Igor Schlesingr, odborník pre šport 

Mgr. Viliam Čacho , odborník pre šport  

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Ing. Miroslav Sádecký 

 

Ospravedlnení:  

 

Ing. Ladislav Matejka, člen 

Marcel Meravý, člen 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Informácia o aktuálnom stave dotácií v oblasti športu 
3. Informácia o aktuálnom stave prípravy novej koncepcie športu 
4. Rôzne  
5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia.  

 

Komisia odsúhlasila takto pozmenený  program zasadnutia:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2  

 

 -   Ing. Sádecký informoval prítomných o dotáciách pridelených z rozpočtu mesta  

 -   vzhľadom k situácií, ktorá je na Slovensku, čo sa týka KORONA pandémie, niektoré kluby,  

     ktorým bola pridelená dotácia, nebudú môcť akcie uskutočniť a finančné prostriedky budú   

     vrátené do rozpočtu mesta 

- pri niektorých kluboch budeme uhrádzať časť vynaložených nákladov, napriek 

zrušeniu akcií, preto odporúčam nebrať do úvahy celú sumu, ktorá sa bude vracať 

5 752 €, ale iba sumu 5 000 €. 

- je potrebné rozhodnúť, čo s  vrátenými finančnými prostriedkami urobíme ( nájsť 

rýchli a jednoduchý spôsob na podporu najviac postihnutých klubov, alebo preniesť 

financie na rok 2021 ) 



    

    K bodu č. 3 

 

- Ing. Sádecký prítomných informoval, ako pokračuje práca na dokumente „Koncepcia 

športu“ 

- aktuálne je problém s komunikáciou s p. Krajniakom, hlavne kvôli chorobe a Covidu 

19 

- Koncepcia športu je pripravená na cca 65 – 70%, ale vzhľadom na popísané vyššie nie 

je možné na nej aktuálne pracovať a dokončiť ju 

-  Koncepcia športu pravdepodobne nebude pripravená v tomto roku a nestihnú sa urobiť 

potrebné úpravy v platnom VZN, ktoré sme plánovali  

- novo navrhovaná úprava VZN by pozostávala iba v bližšej špecifikácií, kto sa bude 

môcť uchádzať o dotáciu z rozpočtu mesta, čiže kto môže vstupovať do tohto procesu 

- išlo by najmä o definovanie podmienok pre subjekty, ktoré by chceli žiadať o dotáciu 

na činnosť v najbližšom roku ( rozlišovať organizované kluby a „rekreačné“ kluby )by 

- naďalej by sme zachovali možnosť žiadať o dotáciu na jednorazové akcie a projekty, 

kde by sme navýšili celkovú sumu dotácií  

- pán Sádecký v spolupráci s pánom Krajniakom zadefinuje potrebné podmienky 

a pripraví potrebnú úpravu VZN, v spolupráci s právnym oddelením tak, aby sa 

budúcoročné dotácie na činnosť mohli prideľovať v súlade s novými podmienkami  

- úpravu VZN 7/2012 je potrebné pripraviť k najbližšiemu zasadnutiu MsZ, t.j. 

10.11.2020 

    

K bodu č. 4 

 

- na komisiu športu prišla žiadosť zo „Spojenej školy internátnej v Trenčíne“ o zmenu 

účelu a termínu dotácie 

- nakoľko ich zasiahla choroba a šírenie COVID-19, nemajú možnosť usporiadať „Letnú 

atletickú paralympiádu“, ako každý rok 

- preto žiadajú o zmenu účelu dotácie a to na zakúpenie materiálno – technického 

zabezpečenia pre tanečno – pohybový krúžok a pohybové aktivity a zmenu termínu 

termín vyúčtovania do konca decembra 2020 

 

Komisia odporúča vyhovieť žiadosti o zmenu účelu a zmenu termínu vyúčtovania 

poskytnutej dotácie:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

- odpoveď na požiadavku z posledného zasadnutia komisie športu zo dňa 8. 9. 2020 

 

Chceme Vás  poprosiť a požiadať, či nie je v mestskom protfóliu nejaká budova, sklad, časť 

skladu .... niečo, čo by poslúžila ako sklad náradia a náčinia silných mužov. Ten čo využívajú 

v súčasnosti nie je adekvátny a ani vhodný pre trénovanie s týmto náčiním. Preto sa obraciame 

na Vás s prosbou o nájdenie vhodných priestorov pre  silácke vybavenie. Či pôjde o starú 



kotolňu, starú halu, časť skladu, alebo podobne. Budeme veľmi radi, ak sa táto situácia v tomto 

roku vyrieši a budú môcť skladovať a trénovať s ich vecami v adekvátnych priestoroch.  

 

Odpoveď na požiadavku:  Mesto Trenčín v súčasnosti nedisponuje voľnými nebytovými 

priestormi. 

 

- Komisia športu sa zoberala otázkou vstupu hokejistu Mariána Hossu do siene slávy  

16. 11. 2020 

- vstup do siene slávy sa odkladá o rok , kvôli pandémii COVID 19 

 

- komisia sa rozhodla ponechať klubu hádzanej finančné prostriedky, ktoré im boli 

pridelené prostredníctvom asociácie športov v rozpočte mesta a nebudú im krátené 

o sumu 2 199 eur 

 

Komisia odporúča ponechať hádzanárskemu klubu dotáciu, ktorá im bola pridelené 

v rozpočte mesta 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

- Komisia športu interpeluje na mestský úrad a ekonomický útvar pripraviť štruktúru prehľadu 

v oblasti športu za posledné 4 roky ako : Priame bežné výdavky na prevádzku športovej 

infraštruktúry vo vlastníctve mesta a športových aktivít realizovaných mestom:  

1. Prevádzka zimného štadiónu (príjmy sú nízke - prenájmy bufetov a nejaké hodiny ľadovej 

plochy), náklady sú detailne v programe "Šport a mládež" - najmä energie a mzdy MHSL a 

najnovšie rolba (40 tis. ročne) 

2. Prevádzka krytej plavárne a kúpaliska (tu je ale korektné od nákladov odpočítať súvisiace 

príjmy ktoré kryjú podstatnú časť nákladov) -  náklady sú detailne v programe "Šport a mládež" 

- najmä energie a mzdy MHSL  

3. Prevádzka športovej haly - formou nájmu - náklady sú detailne v programe "Šport a mládež"  

4. Futbalový štadión - formou nájmu -  náklady sú detailne v programe "Šport a mládež"  

5. Prenájom ľadovej plochy u Gáboríka (40 tisíc EUR ročne) - niekoľko rokov to bolo 

financované v rámci programu Vzdelávanie, teraz je to už v programe "Šport a mládež"  - v 

podprograme zimný štadión "ZŠ HODŽOVA" 

6. Prevádzka mobilnej ľadovej plochy pri Vodníkovi -  náklady sú detailne v programe "Šport 

a mládež" - najmä energie a mzdy MHSL  

7. Najnovšie spolupráca so Zväzom ľadového hokeja - korčuľovanie na školách - to sú tiež 

desiatky tisíc eur v bežných výdavkoch skryté v programe Vzdelávanie,  

 

Nepriame (t.z. nemeriame ich priamo, a súvisia so športom aj vzdelávaním) bežné výdavky na  

prevádzku športovej infraštruktúry vo vlastníctve mesta a športových aktivít realizovaných 

mestom  

1. Prevádzka a údržba športovísk vo vlastníctve ZŠ - telocvične, školská plaváreň na Juhu, 

športoviská pri školách - toto je financované z programu  Vzdelávanie, je to skoro nezistiteľné 

- ale ak niekto zráta len výdavky na energie (teplo, voda, svetlo...) v rámci programu 

Vzdelávanie - tak podstatnú percento tejto sumy ide do športovej infraštruktúry (20% a viac???) 



 2. Prevádzka Centra voľného času - podstatná časť ich aktivít je smerovaná na športové a 

tanečné krúžky (odhadom 50 až 75% zo sumy 241 tis. ročne) - tiež je to skryté v Programe  

Vzdelávanie 

Priame bežné výdavky na šport (priama podpora činnosti športových klubov) 

- priame dotácie na projekty a činnosť klubov 

 

Kapitálové výdavky na šport - športoviská 

- všetky investície v rámci programu Šport a mládež - t.z. najmä veľké športoviská (okrem 

investícií do detských ihrísk, revitalizácií vnútroblokov...) 

- podstatná časť investícii v rámci programu Vzdelávanie - telocvične, vonkajšie športoviská, 

plaváreň Juh 

 

Komisia žiada vypracovať analýzu priamych a nepriamych nákladov v oblasti športu. 

 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

            Po prerokovaní všetkých bodov sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť    

      a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 10.11.2020 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová 

dňa: 12.10.2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 6/2020 

zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

konaného  dňa 06. október 2020 

 

 

Komisia odporúča vyhovieť žiadosti o zmenu účelu a zmenu termínu vyúčtovania 

poskytnutej dotácie. 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia odporúča ponechať hádzanárskemu klubu dotáciu, ktorá im bola pridelené 

v rozpočte mesta. 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia žiada vypracovať analýzu priamych a nepriamych nákladov v oblasti športu. 

 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

          

                   JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 

 

 

 


